
Kära medlemmar, kollegor och gäster till årsmötet,  
 

Jag heter Joel och har haft den stora äran att vara ordförande för Elevkåren Katedral under det 
gångna året. Förra året var det Alice Vaara som öppnade årsmötet, och då satt jag i publiken som 
hennes vice ordförande. Resan i hennes fotspår har varit härligt utmanande, och jag har längs 
vägen fått en ny förståelse och uppskattning för hennes kloka ord som ofta varit till hjälp i 
styrelsearbetet. 
 
Att sitta i en styrelse är något alldeles unikt från det andra som erbjuds här på skolan - jag ska 
försöka förklara. När en ny styrelse tillträder är kraven höga från dag ett; för oss var de första 
projekten vinterbalen och studentmössorna som anlände i massor på sportlovet. Redan under 
dessa pilotprojekt fick jag ett mycket gott intryck av den nytillträdda styrelsen och de har gång på 
gång under året visat sig vara handlingskraftiga och kompetenta i båda samarbeten och 
individuella åtaganden. Som ordförande är det en sann lyx att vara omgiven av individer som ser 
till att kuggarna fortsätter snurra på eget bevåg. Naturligtvis har vi under året också utvecklat 
starka samarbetsmönster och lärt oss att förstå varandras kommunikation på en nästan telepatisk 
nivå. Vem visste att en emoji av en knölval kunde få så många innebörder? 
 
Jag skulle inte kunna dela ut lovord om styrelsen utan att också nämna de andra delarna av 
elevkåren, utan vilka verksamheten hade varit omåttligt klenare, om inte helt omöjlig. Utskotten 
har under året gjort framsteg i sin värvning och växt i storlek, genomfört många lyckade event 
och i regel utfört sina åtaganden föredömligt. De diverse kommittéerna har också bidragit stort 
till verksamheten, inte minst valberedningen som gjort ett hästarbete med det rekordstora antalet 
kandidater i årets styrelseval. Tack till er för allt ni gjort under årets gång, och ett särskilt stort 
tack för att ni fortsätter bjuda in nya medlemmar till att engagera sig i era verksamheter; varje 
person som tar steget in i elevkårslivet är en milstolpe för katteandan och kåren, och utan er hade 
detta väsentliga engagemang tveklöst sinat.  
 
Ur ett mer pragmatiskt perspektiv har vi gjort ett mycket lyckat år som styrelse. Vi har lyckats 
hålla ekonomin på spåret trots förluster och evenemangen som vi genomfört har i regel blivit 
väldigt lyckade. För ettorna har elevkåren blivit en självklar del av skolgången på Katte, och för 
treor finns kåren som en ständig aktör nu när studenten närmar sig med stormsteg.  
 
Naturligtvis har det också funnits utmaningar, konflikter och missade mål under året, och det är 
viktigt att reflektera över dessa om vi ska kunna bli ännu bättre som organisation.  
 
Trots detta kan jag inte annat än att se året som överväldigande lyckat. Jag är väldigt stolt över 
det vi åstadkommit tillsammans och i synnerhet över de fantastiska personer vars utveckling jag 
fått vittna till under året. Kåren kommer såklart aldrig att lämna sin plats i mitt hjärta, men för 
min del är detta vägens slut i Elevkåren Katedral och det är min tur att bli ett minne hos nästa 
ordförande. Det glädjer mig att säga att denne tar över en elevkår med en ljus framtid.  
 
Jag förklarar årsmötet 2025 öppnat, 
Tack för mig! 
//Joel Sarkadi  



 
Föregående protokoll: 
https://www.elevkarkatedral.se/_files/ugd/24fbca_563616bb64b54086895c6f8aac86dd6f.
pdf 
 

Förslag på dagordning 
1. Mötets öppnande 
2. Val av mötesfunktionärer  

2.1 Val av årsmötesordförande 
2.2 Val av årsmötessekreterare  
2.3 Val av två justerare tillika rösträknare 

3. Beslut om mötets stadgeenliga utlysande  
4. Fastställande av röstlängd  
5. Fastställande av dagordning  
6. Fastställande av arbetsordning 
7. Presentation av verksamhetsberättelse  
8. Presentation av bokslut/ ekonomisk berättelse 
9. Presentation av revisionsberättelse  
10. Beslut om ansvarsfrihet för den avgående styrelsen  
11. Behandling av propositioner och motioner  
12. Godkännande av föreningsansvarig 
13. Valresultat från styrelseval presenteras 
14. Valresultat från val av utskottsordförande presenteras  
15. Val av revisor  
16. Övriga val 
17. Avtackningar 
18. Övriga frågor 
19. Mötets avslutande  

 
Styrelsen föreslår  
  
att årsmötet antar den ovanstående dagordning som dagordning för årsmötet  

Förslag på arbetsordning 
1. Närvarorätt, yttranderätt och yrkanderätt 

  

·         Yttranderätt tillfaller alla medlemmar i elevkåren, förtroendevalda i elevkåren samt av 
organisationen särskilt inbjudna gäster. 

https://www.elevkarkatedral.se/_files/ugd/24fbca_563616bb64b54086895c6f8aac86dd6f.pdf
https://www.elevkarkatedral.se/_files/ugd/24fbca_563616bb64b54086895c6f8aac86dd6f.pdf


·         Närvarorätt tillfaller alla medlemmar i elevkåren samt av organisationen särskilt 
inbjudna gäster. 

·         Yrkanderätt/förslagsrätt samt rösträtt tillfaller samtliga medlemmar i elevkåren. 

·         Begäran om ordet sker genom anmälan direkt till årsmötessekreterare eller 
årsmötesordförande genom exempelvis handuppräckning. 

Talarlista förs av dessa, och talarlistan följer i den ordning som deltagarna begärt om ordet. 

 

2. Votering, omröstning och val 

  

·         Omröstning sker i första hand genom acklamation, och skulle någon därefter begära 
det, genom handuppräckning (votering). Om så därefter begärs ska rösträkning 
genomföras. 

 ·         Omröstning som gäller personval då det finns fler kandidater än platser ska ske med 
slutna röstsedlar. 

·         Enkel majoritet gäller vid omröstning, undantag för stadgeändring som ska ske med ⅔ 
majoritet. 

Mer än hälften av rösterna krävs för att ett förslag ska vinna. 

·         Vid lika röstetal vinner den mening som elevkårens ordförande eller dennes ersättare 
förespråkar. 

Ifall denne avstår från att ta det beslutet, eller inte finns på plats, avgörs omröstningen 
genom lottning. Detta gäller dock inte vid personval. 

  

Vid personval gäller att: 

o   Varje person som ska väljas måste få egen majoritet, alltså mer än hälften 
av rösterna. 

o   Om inte tillräckligt många personer får egen majoritet ska en tillsätta resten 
av platserna med en andra valomgång, där egen majoritet inte är 
nödvändig. 

o   Om flera personer får lika många röster på ett sätt som kan påverka 
resultatet av omröstningen, ska valkommitténs åsikt avgöra. 



o   En får inte rösta för någon annan än sig själv. En får inte rösta med 
fullmakt. 

o   Till revision är, förutom organisationens medlemmar, även personer som 
inte är medlemmar i organisationen valbara. 

  

3. Debattregler 

  

·         I talarstolen gäller följande tidsbegränsningar: 

- 7 minuter vid föredragande av proposition/motion 
- 3 minuter för förstagångstalare 
- 2 minuter för andragångstalare 

·         Reservation (anmälan om avvikande mening mot fattade beslut), måste anmälas innan 
årsmötets avslut, samt inlämnas skriftligen till fungerande sekreterare eller ordförande. 

·         Vad gäller motioner så har motionären rätt att föredra motionen före det att styrelsens 
föredragande får ordet. Motionärens yrkande är därför huvudproposition. 

·         Replik kan begäras om en i talarstolen blivit apostroferad (nämnd vid namn) eller om 
det tydligt framgår att en blivit omtalad i talarstolen. 

Det är årsmötesordförandens uppgift att bevilja en replikbegäran. Replikskiften kan högst ske 
i en omgång. 

·         Ordningsfråga och sakupplysning kan begäras när som helst genom handuppräckning 
och utrop av “Ordningsfråga!”, och går alltid före i talarlistan. 

Ordningsfråga är till exempel begäran om streck i debatten.  

·         En ska hålla god ton i talarstolen och använda ett vårdat språk. 

·         Vid pläderingar är det endast tillåtet att plädera till fördel för en kandidat. Därmed är 
det inte tillåtet att tala illa om någon kandidat. 

Styrelsen föreslår 

att årsmötet antar ovanstående som arbetsordning för årsmötet 

 
 



Verksamhetsberättelse 2024 - 2025 
 
Styrelsen har bestått av: 
 
Joel Sarkadi Kristiansson, Ordförande 
Sigrid Hammarberg, Vice ordförande 
Emmy Fernström Bye, Ekonomiansvarig 
David Engblom, Operativ chef 
Agnes Tell, Administrativ chef 
Emil Lindström, Medlemsansvarig 
Maria Ryzko, Föreningsansvarig 
Hjördis Hildebrandt, Ledamot 
Emmy Bohman, Ledamot 
 
Utskottsordföranden: 
 
Julius Åberg - Påverkanutskottet 
Mahin Javed - Serviceutskottet 
Filippa Pihl - PR-utskottet 
Ellie Eriksson - Miljöutskottet 
Linn Aronsson Gredemark - Kulturella utskottet 
Ari Davidovich - Aktivitetsutskottet  
 
Styrelsen och utskotten har genomfört följande aktiviteter: 
 

● Utdelning av studentmössor 

● Presentation av nya styrelsen 

● Presentation av utskottsordförandena 

● Extrainsatt årsmöte 

● Kårkollektionen 

● Uppmärksammade Internationella kvinnodagen 

● Nedräkning till studenten  

● Designa en Kampentröja 

● Poängjakt 

● Utskottsmässa hösten 2024 

● Påskäggsjakt 

● Merchloppis 

● Vårenkät  

● Sök till Kombat 



● Studentutmaningar 

● Picknickdagen 

● Kampen the Party 

● Kampen 

● SPRINT-träffar 

● Studenten 2024 

● Skolstart 

● Välkomnandet av ettorna 

● Klirr i Kassan 

● Kårlek 

● Sommarrohänget 

● Skoldebatt 2024 

● Sök till balkommittén 

● Sök till valberedningen 

● Föreningsmässa 

● Insparken 2024 

● Stormöte 2024 

● Skidresan 2025 

● Spirit Week 

● School of Nightmares 

● Utprovning av studentmössor 

● Kaffe-Te måndag 

● Katte The Game 

● Catcher 

● Sök till styrelsen 

● Sök till utskottsordförande 

● Elevkåren Katedrals julkalender 

● Höstkollektionen 

● Candy Canes 

● Pepparkakshustävling 

● Vinterbalen 

● Skriv en motion 

● Utfrågning av kandidater till styrelsen och ledningsgruppen 



● Katte by Night med alla hjärtans dag-tema 

● Vecka Sex 

● Utflykt med miljöutskottet 

● Studentkryssning 

● Skattejakten 

● Bokbytardag 

● På Spåret 

● Årsmöte 2024 

Styrelsen yrkar  

att lägga verksamhetsberättelsen till handlingarna  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Ekonomisk berättelse 
Årsmöte 2025-02-12 
 
Elevkåren Katedral  
Bokslut och Ekonomisk Berättelse Räkenskapsåret 2024-02-01 till 
2025-01-31 
 
Bokslut  
Resultaträkning Belopp 

Rörelsens intäkter  

Försäljning 175537,5 kr 
Bidrag/Företagssamarbeten 144501 kr 
Summa intäkter 320038,5 kr 
Rörelsens kostnader  

Bankkostnader 3690 kr 
Köpta tjänster 242424,11 kr 
Köpta varor 189481,5 kr 
Summa kostnader 435595,61 kr 
Rörelsens resultat -115557,11 

Resultat från finansiella investeringar  

Räntekostnader  

Ränteintäkter  

Summa finansiella  

Resultat efter finansiella poster  

  

Årets resultat -115557,11 

 
Räkenskapsåret; 24-25    

Tillgångar Belopp (kr) Eget kapital och skulder Belopp (kr) 

Anläggningstillgångar  Eget kapital  

Immateriella tillgångar  Eget Kapital 274 568,03 kr 

Materiella tillgångar  Årets resultat -115557,11 kr 

Finansiella tillgångar    

Summa anläggningstillgångar  Summa Eget Kapital 159010,92 kr 

Omsättningstillgångar  Skulder  

Varulager  Avsättningar  

Kortfristiga fodringar  Avsättningar för eventualförpliktelse  

Kassa Bank 141380,92kr Kortfristiga skulder          18 120 kr  

Handkassa 17630kr Långfristiga skulder  

Summa omsättningstillgångar 159010,92 kr Summa Skulder 18 120 kr 

    

S:a Tillgångar 140890,92 kr S:a Eget Kapital och Skulder 140890,92 kr 



 
Balansräkning                        

Tillgångar (kr)  
Bankkonto 141380,92  
Handkassa 17630 
Totalt 159010,92 
 
Skulder (kr)   
18 120 
Kortfristiga fordringar (kr) 
0,00 
Totalt -18 120 
 
Eget Kapital (kr) 
Totalt 140 890,92 
 
 

Resultaträkning 
 Intäkter (kr) 
 Bidrag Sveriges Elevkårer/Ersättning Företagssamarbete 34 166 
 Sponsring 0,00 
            Kontant 1 588 
 Försäljning kläder/tygkassar 79 047 
   varav 68i3nd 
   Försäljning Kampenkollektion 48 982 
   Försäljning rabatterat 4060 
   Försäljning Höstkollektionen-2024 26 005 
            Studentmössor 34 800 

Resa, provision 15 700 
Skolkataloger 27 720 
Försäljning Balbiljetter -24 72 950,5 
Försäljning SoN 15 326 
Försäljning Katte Kortspel 6 750 
Försäljning Candy Canes 675 
Insparken, provision 28 515 
Övriga intäkter 4 389 

 
 Totalt 320 038,5   
 
Utgifter (kr) 
 Kontant: 0,00 
 Banköverföringar: 435 595,61 
  



 Inköp kläder och tygkassar 106 297 
 Aktiviteter 47 854,3 
 Vinterbalen 2024 210 619 
 Administration 15 337,11 
            Transport och fordonskostnader 977 
 Bankkostnader 3690 
 Materiell 0,00 

Donationer 5 756,4 
 Övriga Utgifter 45 064,8 
 Totalt 435 595,61          

 
Verksamhetsårets Resultat (kr) 
Totalt  -115 557,11 

 
Ekonomisk berättelse 
 

När styrelsen tillträdde i februari 2024 ärvde vi en trygg ekonomisk situation.   

Ekonomin har därför inte varit begränsande för den verksamhet vi har velat bedriva. På grund 
av den starka ekonomiska situationen har vi därmed haft möjlighet att erbjuda medlemmarna 
flera nya aktiviteter som till exempel På spåret, skattejakten och julmarknaden.  

Under kvartal fyra gick vi dock på en motgång: höstkollektionen. Vi sålde mindre än 
förväntat vilket innebar en stor förlust som vi inte förväntade oss. Vi kommer därför försöka  
ta  reda på anledningarna till motgång och förbättra oss till nästa kollektion. I framtiden 
kommer kåren också ha möjligheten att sälja osålda kläder från höstkollektionen, samt andra 
kollektioner, till ett rabatterat pris för att kunna ta igen en del av förlusten.  

I år har vi även gått back, till stor del på grund av Vinterbalen. När vi tillträdde hade stor del 
av försäljningen av biljetter skett i januari, innan vårt verksamhetsår. Samtidigt betalades 
utgifterna för vinterbalen under detta verksamhetsår vilket betyder att det ser ut som en stor 
förlust i detta år. Normalt sätt täcks detta av försäljningen av biljetter för nästa bal, men då 
försäljningen inte startat räknas det inte till detta verksamhetsår. Det innebär att nästa styrelse 
kommer att få alla intäkter för biljettförsäljningen 2025. Vilket kommer vara till fördel för 
den framtida styrelsen.   

Trots förlusten detta år befinner sig elevkåren fortsatt i en stark ekonomisk situation och 
bortsett från Höstkollektionen har vi haft ett positivt resultat. I kombination med den trygga 
ekonomiska situationen och biljettförsäljningen till Vinterbalen 2025 kommer det att skapa en 
bra ekonomisk förutsättning och elevkåren kommer därav med högsta sannolikhet kunna 
fortsätta investera och bedriva fler roliga aktiviteter för dess medlemmar även under det 
kommande året. 

 



Revisionsberättelse  
Elevkåren Katedral 
802449-2277 
Verksamhetsåret 2024–2025 
 
Som lekmannarevisor har mitt uppdrag under året varit att granska styrelsens beslut och 
förvaltning av såväl ekonomi som verksamhet å medlemmarnas vägnar. I arbetet ska 
säkerställas att styrelsen följer tidigare årsmötesbeslut och styrdokument som stadgar och det 
etiska ramverket. Denna granskning ska enligt stadgan resultera i en revisionsberättelse att 
presentera på årsmötet, och revisorn ska i samband med revisionsberättelsen av- eller 
tillstyrka att ansvarsfrihet beviljas. 
 
Styrelsen har under det gångna verksamhetsåret förvaltat organisationen ansvarsfullt och väl i 
enlighet med gällande styrdokument. Verksamhetsplanen har följs och revisionen ser inga 
brister i bokslutet. Revisionen vill dock trycka på vikten av att upprätthålla praxis att 
kårarbete sker ideellt och att eventuella rabatter ska behandlas skyndsamt för att minska 
risken för missuppfattningar i bokslutet, även när inget fel har begåtts egentligen. 
 
I föregående verksamhetsårs revisionsberättelse behandlas en incident rörande oenigheter 
mellan styrelsen och utskottsordförande. Olyckligt nog måste jag konstatera att liknande 
konflikter uppstått även detta verksamhetsår och spridit sig utanför de mötesrum där det 
lämpligast bör behandlas. Till nästa verksamhetsår vill jag därför skicka med en påminnelse 
till samtliga förtroendevalda om att alltid sträva efter att hantera meningsskiljaktigheter på ett 
professionellt och respektfullt sätt. Det är av stor vikt att eventuella konflikter löses inom 
ramen för möten eller genom direkt och konstruktiv dialog mellan berörda parter.  
 
Med det sagt finner jag, som det står skrivet i början av revisionsberättelsen, att styrelsen har 
förvaltat organisationen plikttroget och i enlighet med gällande styrdokument under det 
gångna verksamhetsåret, att verksamhetsplanen har följs och att bokslutet ser bra ut. 
Dessutom har årets styrelse tagit ett fantastiskt initiativ i att revidera och uppdatera 
organisationens stadgar och se över verksamheten. Därmed är det självklart för mig att yrka 
årsmötet att bevilja styrelsen för 2024–2025 ansvarsfrihet.  
 
Revisionen föreslår årsmötet  
att bevilja styrelsen för Elevkåren Katedral ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2024–2025 
 
Undertecknat: 

2025-01-29 
Uppsala 

 
 
Karl Weimarck 
Lekmannarevisor 



Propositioner och Motioner 
Proposition 1 - Verksamhetsplan 

för verksamhetsår 2025-2026 
 

Verksamhetsplanen är vad vi i nuvarande styrelsen vill att styrelsen 24/25 ska jobba mot och 
genomföra under sitt verksamhetsår. Den verksamhetsplan vi föreslår prioriterar att värna om 
Katteandan, Kattes traditioner och fortsätta utveckla elevkåren. 
 
Organisation 
Styrelsen 24/25 ska under sitt verksamhetsår genomföra följande: 
 

● Fortsätta att sträva efter 110% medlemskap 

● Utveckla en strategi för att återvärva medlemmar som säkerställer att alla medlemmar 

aktivt väljer att förnya sitt medlemskap varje år 

● Medverka i moderorganisationen SEKs verksamheter 

● Fortsätt utveckla elevkåren på skolan och sträva efter att fler medlemmar ska engagera sig 

i elevkåren 

● Sträva efter att få fler aktiva SPRINT-elever i elevkåren 

● Stärka Katteandan 

● Fortsätta sträva för en klimatvänligare kår genom att exempelvis minska användandet av 

engångsmaterial, sopsortera, och göra klimatsmarta val i sina inköp 

● Stadgeenligt organisera och genomföra Årsmöte och Stormöte 

 

Kommunikation 
Styrelsen 24/25 ska under sitt verksamhetsår genomföra följande: 
. 

● Kontinuerligt uppdatera sociala medier och utveckla kårens hemsida  

● Erbjuda möjligheten att söka till utskott en gång per termin 

● Erbjuda möjligheten att söka till de olika kommittéerna 

● Marknadsföra processen att söka till styrelsen 

● Bibehålla god kommunikation med elevkårens sex utskott 



● Bibehålla god kommunikation mellan styrelsen och skolledningen 

● Bibehålla god kommunikation mellan styrelsen och skolans föreningar 

● Bibehålla god kommunikation med andra elevkårer i Uppsala 

Aktiviteter 
Lobbying 
 
Styrelsen, påverkanutskottet och miljöutskottet ska under nästa år åstadkomma följande: 
 

● Medlemsundersökningar för att kunna framföra medlemmarnas åsikter till skolledningen 

● Mensskåpens regelbundna påfyllning och underhåll 

● Utveckla Visselpipan till en mer väl fungerande och tillgänglig resurs 

● Administrera skolans utbildningsråd minst en gång varannan månad under läsårets gång 

Service 
Styrelsen och serviceutskottet ska under nästa år åstadkommaföljande: 
 

● Design och försäljning av en höstkollektion 

● Design och försäljning av en kampenkollektion 

 

Bildning 
Styrelsen och det kulturella utskottet ska under nästa år genomföra följande: 
 

● Temadagar  
 

Event 
Styrelsen och aktivitetsutskottet ska under nästa år genomföra följande: 
 

● Kaffe/Te-Måndag 

● Kampen The Party 

● Kårlek 

● Katte By Night  

● School of Nightmares 



 

Styrelsen föreslår årsmötet 

att anta ovanstående verksamhetsplan för verksamhetsåret 2025-2026 

Proposition 2 - Stavfel och pengar 

Styrelsen ser ett behov av att uppdatera stadgan för att korrigera stavfel, syftningsfel och andra 
språkliga otydligheter. Under årens lopp har stadgan ackumulerat mindre fel som, även om de 
inte påverkat organisationens verksamhet i någon större utsträckning, skulle vinna på en 
noggrann revidering. 

Utöver detta krävs en uppdatering av stadgan för att säkerställa att den följer de senaste 
riktlinjerna från Myndigheten för ungdoms- och civilsamhällesfrågor (MUCF). Genom att 
anpassa stadgan till MUCF:s aktuella krav kan elevkåren, via dess moderorganisation Sveriges 
Elevkårer, fortsatt vara berättigad till bidrag från myndigheten. 

Styrelsen har även identifierat brister i stadgan gällande närvarorätt vid organisationens högsta 
beslutande organ, årsmötet, samt vid stormötet. Dessa oklarheter har lett till att exempelvis 
mötespresidiet inte haft självklar närvaro- och yttranderätt, vilket styrelsen anser bör åtgärdas för 
att säkerställa en mer rättssäker och inkluderande mötesstruktur. 

Förslaget till revidering syftar alltså till att både förbättra stadgans språkliga precision och att 
säkerställa att den är uppdaterad i enlighet med gällande regelverk och organisationens behov. 

därför föreslår styrelsen årsmötet 

att anta förslaget på stadgerevision enligt bilaga 1 

Bilaga - Stadgerevidering  

Proposition 3 - Revidera Revisionen  

Revisorn i elevkåren katedral är en av organisationens huvudpelare och spelar en avgörande roll i 
att säkerställa transparens, ansvarsutkrävande och ekonomisk stabilitet. Genom att granska 
organisationens verksamhet och ekonomi bidrar revisorn till att upprätthålla förtroendet för 
styrelsens arbete och säkerställa att organisationen följer sina stadgar och riktlinjer. 

För att stärka denna funktion ser styrelsen ett behov av att tydliggöra processen kring 
nominering och val av revisor. Det är av stor vikt att nomineringsförfarandet är strukturerat, 
förutsägbart och följer tydliga ramar, så att valberedningen får bästa möjliga förutsättningar att 
hantera nomineringarna på ett rättvist och effektivt sätt. 

därför föreslår styrelsen årsmötet 
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att anta följande som tillägg i stadgan: 

§ 12.2.1 Nomineringar för revisor skickas till valberedningen   

§ 12.2.2 Nomineringsperioden för revisor följer den tidsram som slås fast enligt §14.1 och ska 
meddelas till valberedningen inom den tiden.  

Proposition 4 - Föreningsstadgar 

Föreningarna är en central del av elevkårens verksamhet, och styrelsen strävar efter att säkerställa 
deras skydd genom mer utförliga stadgar. De föreslagna stadgeändringar syftar också till att 
omstrukturera föreningsstadgarna för att skapa större tydlighet och pålitlighet i frågor som rör 
både föreningarna och föreningskommittén. 

Dessutom vill styrelsen fastställa ett föreningsbidrag med värdet en tiondel (10%) av kårens eget 
kapital delat jämnt mellan de till kåren anslutna föreningarna för att öka stödet till deras 
verksamheter och undvika den nuvarande strukturen där föreningar söker flera mindre bidrag 
under året vid behov.  

För att fastställa vilka föreningar som är berättigade till detta bidrag finner styrelsen det 
nödvändigt att stipulera vilka föreningar som skall räknas som till kåren anslutna.  

Slutligen föreslår styrelsen att anta ett etiskt ramverk för föreningarna för att säkerställa att 
samtliga föreningar inom kåren agerar i enlighet med goda värderingar och undviker olämpligt 
eller skadligt beteende. 

därför yrkar styrelsen 

att anta stadgetilläget § 11 Föreningar som enligt bilaga 

att anta det etiska ramverket för kårens anslutna föreningar enligt bilaga 

Bilaga - Föreningsstadga 

Bilaga - Etiskt Ramverk 

Proposition 5 - Vässa Valberedningen 

Valberedningens arbete i elevkåren katedral är som i majoriteten av Sveriges ideella föreningar, 
inklusive elevkårens moderorganisation Sveriges Elevkårer, avgörande för att säkerställa en 
välfungerande organisation med kompetenta och förtroendeingivande ledare. För att förbättra 
transparensen och rättvisan i rekryteringsprocessen föreslås förändringar i stadgan som klargör och 
förstärker valberedningens arbetsformer. En motion har lyft behovet av ökad öppenhet i 
urvalsprocessen, och styrelsen instämmer i att valberedningens arbete kan stärkas genom tydligare 
riktlinjer, men vill understryka vikten av att behålla valberedningen som ett verkande organ, för att 
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driva organisationens valprocess. Styrelsen vill därför presentera sitt bearbetade förslag på 
stadgeändringar som skulle stärka inte bara valberedningen, utan organisationen som helhet.  

För att säkerställa att valberedningens processer är förutsägbara, rättvisa och informativa för 
medlemmarna, föreslår styrelsen en stadgeändring med tre huvudsakliga förändringar: 

1. Kravprofiler för förtroendeposter – Valberedningen ska offentliggöra kravprofiler med 
de egenskaper och kvalifikationer som är meriterande för varje post. Detta skapar tydlighet 
för kandidater och medlemmar. 

2. Standardiserad valbilaga – En valbilaga ska skapas med presentation av alla kandidater, 
enligt en mall som utformas av valberedningen i samråd med styrelsen. Detta bidrar till en 
mer enhetlig och jämförbar presentation av kandidater. 

3. Motivering av rekommendationer – Valberedningen ska offentliggöra en skriftlig 
motivering för sina rekommendationer samtidigt som valbilagan publiceras. Detta stärker 
transparensen och ger medlemmarna bättre beslutsunderlag. 

 
Styrelsen föreslår därför årsmötet  
att ändra stadgans § 14.1 från 

§ 14.1 Valberedningen är skyldiga att informera 
medlemmarna om datum gällande kandidaturstart, kandidaturstopp samt val. Detta ska för 
var och en av dessa tre göras senast 14 dagar innan det berörda datumet 

till 
§ 14.1 Valberedningen är skyldiga att informera 
medlemmarna om datum gällande kandidaturstart, kandidaturstopp samt val. Detta ska för 
var och en av dessa tre göras senast 14 dagar innan det berörda datumet. Valberedningen 
skall i samband med att datumet för kandidaturstart offentliggörs publicera kravprofiler för 
samtliga poster som innehåller de egenskaper som är meriterande för varje post och som 
motiverar valberedningens förslag. 

 
att ändra stadgans § 14.7 från 

§ 14.7 Vid poster med mer än en (1) sökande skall valberedningen ta fram ett förslag på den 
av kandidaterna som valberedningen finner lämpligast för posten. Detta gäller enbart 
förtroendeuppdrag inom ledningsgruppen. 

till 
§ 14.7 Vid poster med mer än en (1) sökande skall valberedningen ta fram ett förslag på den 
av kandidaterna som valberedningen finner lämpligast för posten. En skriftlig motivering 
för varför valberedningen har rekommenderat kandidaten ska publiceras tillsammans med 
valbilagan. Detta gäller enbart förtroendeuppdrag inom ledningsgruppen. 



 
att anta följande som stadgans § 14.6.1 

§ 14.6.1 Valberedningen skall publicera en valbilaga med likvärdigt innehåll för samtliga 
kandidater. Valbilagorna skall följa en mall som föreskriver vilken information som måste 
finnas med i varje valbilaga.  

Motion 1 - Avskaffa Discord-servern 

Motionär: Emil Jacobsson NA23D 

I samband med att pandemin fick Sveriges gymnasieskolor att övergå till distansundervisning 
fick Katedralskolan under vårterminen 2020 en egen Discord-server. Under pandemin fungerade 
den som en plats för social interaktion och kommunikation från kåren. Exempelvis anordnades 
ett antal gamingturneringar. När skolan återgick till undervisning på plats fyllde servern inte 
längre samma funktion, och i takt med att de som administrerar den tagit studenten har den 
blivit alltmer övergiven. Som ett resultat har servern blivit ett slags vilda västern där stötande, 
olämpligt och i flera fall olagligt innehåll delats fritt. Detta är inte värdigt Katedralskolans elevkår. 
Ännu en fråga är medlemsantalet. Bara en liten minoritet av skolans elever är med i servern. 
Sedan de nuvarande treorna började har 186 personer gått med i servern, varav 36 sedan ettorna 
började. Läser man gamla meddelanden framgår det dessutom att en betydande andel är 
icke-katedralister. På en skola med över 1 400 elever är det naturligtvis omöjligt för en server 
med det medlemsantalet att uppfylla sitt syfte. Av ovanstående anledningar föreslår jag årsmötet  

att besluta att uppdra åt styrelsen att se till att Discord-servern “katedralskolans discord” raderas. 

att uppdra åt styrelsen att ta bort alla hänvisningar och länkar till servern från webbsidan (med 
undantag för från dokumenten som finns där), framtida Katte survival guides och eventuella 
andra platser där styrelsen finner det lämpligt. 

Motionssvar 1:  
Styrelsen vill tacka Emil för sitt engagemang och de motioner han skickat in till årsmötet. Vi 
håller med Emil om att discordservern sedan länge fallit ur kårens synfält och att innehållet inte 
är något vi vill ha kopplat till elevkårens namn. Likaså ser vi inte behovet för en discordserver 
ansluten till kåren i dagsläget. 
 
Discorden är inte administrerad av elevkåren och styrelsen har inte mandat att radera den, men 
att säga upp all koppling och hänvisning till servern är möjligt. 
 
Således föreslår styrelsen 
att avslå motionens första att-sats  
att bifalla motionens andra att-sats 

Motion 2 - Revisornomineringar 



Motionär: Emil Jacobsson NA23D 

I §12.2 står det “Samtliga medlemmar har möjlighet att nominera personer till posten som 
revisor. Valberedningen ska en (1) vecka innan årsmötet meddela sitt förslag till revisor samt 
vilka andra kandidater som finns. Valberedningen ska även informera om hur valet går till.”  

Inget mer står om hur dessa nomineringar går till eller när de ska göras. Jag anser att denna 
formulering är otydlig. 

Därför föreslår jag årsmötet att besluta 

att uppdra åt styrelsen att till nästa årsmöte ta fram en proposition med förslag på 
stadgeändringar som förtydligar hur nominering till revisorposten går till, när nomineringen ska 
göras samt hur styrelsen alternativt valberedningen ska informera om detta. 

 

Motionssvar 2:  
Motionären har satt fingret på en otydlighet i stadgan som även styrelsen reagerat på i vår 
aktuella stadgerevidering. Styrelsen har formulerat en ny §12.2.1 och § 12.2.2 (se proposition 3) 
som ämnar tydliggöra hur valberedningens process i att nominera en revisor och publicera 
nomineringen ska genomföras. Förslaget är en skriftlig formulering av den nuvarande processen 
och syftet är att befästa detta i stadgarna inför framtida val. Styrelsen anser inte att en ny 
proposition till nästa årsmöte är nödvändig eftersom en dylik proposition redan behandlas på det 
aktuella årsmötet.  
 
Styrelsen föreslår därför  
att avslå motionen i sin helhet 

Motion 3 - Kommunikation 

Motionär: Emil Jacobsson NA23D 

I dagsläget sker kommunikation från elevkåren huvudsakligen via Instagram och Facebook. De 
kanalerna fungerar bra och når ut till många medlemmar. Jag menar dock att kommunikationen 
kan fungera ännu bättre och nå ut till fler medlemmar.  

Sociala medier är ett utmärkt verktyg för att nå ut till många människor på ett effektivt och 
relativt enkelt sätt. Det finns dock brister som gör att det inte räcker som enda sätt att nå ut till 
medlemmarna. Det beror på att information på sociala medier inte når alla medlemmar; dels för 
att alla inte har konton där, dels för att man beroende på antal konton i sitt flöde, hur ofta man  
använder sociala medier och ens notisinställningar, inte alltid ser inläggen. Naturligtvis ska kåren 
nå ut till alla elever så att alla kan ta del av dess fantastiska verksamhet. 

För att göra elevkårens kommunikation mer lättillgänglig föreslår jag även att det den laddar upp 
på sociala medier också ska finnas tillgängligt på  webbsidan, samt att länkarna till dess sociala 



medier-konton ska få en mer framstående position där. För närvarande befinner sig nämligen 
dessa längst ned på sidan, medan länkarna till Discord-servern och Twitch är betydligt större och 
synligare knappar högst upp.  

Något annat jag anser bör finnas på webbsidan är skol- och utbildningsrådsprotokoll. Eftersom 
det huvudsakligen är genom skol- och utbildningsråden som synpunkter, klagomål, m.m. 
framförs till skolledningen, ger man på så vis alla elever möjlighet att följa upp frågor de själva 
och andra elever tagit upp på klassråd. Det skulle även stärka elevdemokratin och öka 
transparensen på skolan. 

Av ovanstående anledningar föreslår jag årsmötet att besluta 

att styrelsen om det är möjligt ska se till införa kryssrutor eller motsvarande vid 
medlemsregistreringen för att erbjuda möjligheten att välja vilken av kårens och dess utskotts 
kommunikation man vill få via e-post, inklusive möjligheten att att få allt som skickas ut via 
sociala medier via e-post istället. 

att lappar sätts upp i korridorerna i större utsträckning för att informera om elevkårens 
aktiviteter. 

att den information som finns på sociala medier även går att nå via webbsidan, utan att behöva 
logga in. 

att den eller de av elevkåren mest använda sociala medierna ska vara mer synligt länkade på 
webbsidan än hur dess Instagram- och Facebooksidor är just nu. 

att Utbildnings- och skolrådsprotokollen i fortsättningen finns tillgängliga på webbsidan. 

Motionssvar 3: 
Att kommunicera med uppemot 1500 medlemmar är en ständig utmaning för alla elevkårens 
organ, och styrelsen uppskattar de konstruktiva förslagen som motionären lämnat i motionen.  
 
Kommunikation tar i dagsläget en betydande andel av styrelsearbetet, vilket vi tror hade 
extrapolerats av att behöva upprätthålla en maillista med innehåll av godtagbar kvalitet som inte 
resulterade i spam till medlemmar. Dessutom är den tekniska implementeringen av en maillista 
som motionären föreslår utmanande i det nuvarande värvningssystemet, och hade krävt en 
omstrukturering av värvningsprocessen. Det är inte något styrelsen vill prioritera, i synnerhet 
eftersom en omstrukturering av medlemsvärvningen på grund av nya regler rörande återvärvning 
från MUCF redan måste utarbetas av nästa styrelse. Därför ser vi inte möjligheten att utöka 
kommunikationen genom mail i dagsläget.  
 
Tanken med den andra att-satsen är god, och affischering har visat sig vara effektivt det gångna 
läsåret. Styrelsen finner dock att själva att-satsen är svårtolkad och föreslår därför en språklig 
revidering som bemöter motionärens önskan och dessutom inkluderar skärmarna på skolan som 
är effektiva och i dagsläget underutnyttjade kommunikationsmedel.  
 



Hemsidan är ett projekt under utveckling för styrelsen, och den genomgår förändringar varje 
mandatperiod. De tredje och fjärde att-satserna behandlar innehållet på hemsidan, och vi håller 
med motionären om att länkarna till de primära kommunikationskanalerna bör vara mer centrala 
givet kommunikationens upplägg i nuläget. Däremot ser vi en viss administrativ problematik 
med att posta allt som läggs ut på instagram på hemsidan. För oss är hemsidan ett arkiv och en 
knutpunkt för resurser för medlemmar och elevkårsengagerade, och vi ser gärna att 
kommunikation kring aktuella händelser hålls till sociala medier och fysiska informationsblad för 
att bespara styrelsen på redundant arbete och inte dölja hemsidans centrala funktionalitet.  
 
Angående den femte att-satsen har styrelsen rådfrågat påverkansutskottet som ansvarar för skol- 
och utbildningsråden, och vi är ense om att det är en positiv utveckling att protokollen från 
mötena publiceras löpande på hemsidan.  
 
Styrelsen föreslår därför  
att avslå motionens första att-sats 
att omformulera motionens andra att-sats till 

att styrelsen i anslutning till alla större evenemang sätter upp affischer på skolans 
anslagstavlor och nyttjar skärmarna på skolan då det anses gynnsamt.  

att avslå motionens tredje att-sats 
att bifalla motionens fjärde att-sats 

att bifalla motionens femte att-sats  

Motion 4 - Är vi en demokratisk förening eller inte? 
I dagsläget fungerar Elevkåren katedrals ”demokratiska” val som följande: kårens medlemmar 
kan inför valet kandidera till olika poster, och i de fall som det finns mer än en sökande till en 
specifik post så tar valberedningen fram ett förslag på vilken av de sökande som de anser mest 
lämplig för posten. Detta presenteras sedan som “valberedningens förslag” i valbilagan. Kårens 
medlemmar tar sedan hjälp av denna valbilaga när de bestämmer vem de ska rösta på.  
Problematiken med detta är att valet blir vinklat och därmed inte demokratiskt. Detta vill vi ändra 
på. 
 
Vi vill ta bort den del av processen där valberedningen lägger fram ett förslag, och istället lämna 
den demokratiska processen helt till eleverna. Så länge det finns ett förslag kommer valet förbli 
vinklat. Historien visar att de flesta röstar på valberedningens förslag, och vi tror att det delvis 
beror på att det inte alltid finns ett tillräckligt stort engagemang från kårens medlemmar kring 
valet. Då är det lätt att bara rösta på valberedningens förslag istället för att faktiskt sätta sig in i 
frågan.  
Vi tror att fler skulle engagera sig i valet om valberedningens förslag inte fanns. Det skulle bli 
mer demokratiskt, eftersom man låter kårens medlemmar fatta sina egna beslut och skapa sig en 
egen bild av kandidaterna. 
 
Dessutom tror vi att kandidaternas engagemang skulle öka när det inte finns en kandidat som 
redan har en direkt fördel över de andra. Det är till exempel lätt att, som kandidat, se valet som 



förlorat om man inte blir valberedningens förslag, eftersom det är så pass ovanligt att en kandidat 
som inte varit valberedningens förslag faktiskt vinner. 
 
Det är såklart viktigt att valberedningen finns till, för att förbereda och hålla i valen. Men vi 
tycker att det skulle vara bättre ifall de har en mindre partisk roll i det hela. 
 
Utöver detta finns det faktiskt ingen del av stadgan som specificerar valberedningens exakta 
uppgifter, eller att de över huvud taget ska administrera valet på ett opartiskt sätt. Det är ju på 
många sätt underförstått, men vi anser ändå att detta är ett nyttigt tillägg till stadgan. 
 
Den del av elevkåren katedrals nuvarande stadga som vi anser borde tas bort: 
§ 14.7 Vid poster med mer än en (1) sökande skall valberedningen ta fram ett förslag på den av 
kandidaterna som valberedningen finner lämpligast för posten. Detta gäller enbart 
förtroendeuppdrag inom ledningsgruppen. 
 
Våra förslag på tillägg till stadgan: 
§ 10.5.1.1 Valberedningen har till uppgift att organisera och genomföra elevkåren katedrals val, 
genom att göra det möjligt att söka till poster inom ledningsgruppen, lägga fram en valbilaga 
som presenterar kandidaterna, ta emot och räkna rösterna samt presentera valresultatet under 
årsmötet. 
 
§ 10.5.1.2 Valberedningens roll i valet ska vara opartisk, och de ska inte på något sätt framhäva 
en kandidat framför en annan eller på något sätt försöka vinkla framställningen av kandidaterna i 
till exempel valbilagan eller under utfrågningen. 
 
Motionärerna föreslår därmed årsmötet 
att ta bort §14.7 från stadgans §14 
att anta §10.5.1.1 som tillägg till stadgans §10 
att anta §10.5.1.2 som tillägg  till stadgans §10 
 
Motionärer: Ehud Davidovich, Ari Davidovich, Filippa Pihl 

 

Motionssvar 4:  

Styrelsen tackar motionärerna för sin motion och ämnar besvara samtliga förslag sakligt och med 
brett perspektiv utifrån likväl lokal som nationell praxis för demokratiska föreningar.  
 
Styrelsen uppfattar att motionärerna bland annat är missnöjda med att kandidater till elevkårsvalet 
kan känna sig besegrade på förhand om de inte rekommenderas, och vi vill vara tydliga med att 
syftet med valberedningens förslag inte är att minska förtroendet för övriga kandidater. Att inte 
rekommenderas efter skriftlig ansökan och intervju innebär inte andra förutsättningar i 
elevkårsvalet; alla kandidater får en likvärdig och utförlig valbilaga som reflekterar det de uppvisat 



under ansökningsprocessen, och samtliga kandidater uppmuntras att fortsätta sin kandidatur samt 
aktivt söka medlemmarnas förtroende inför valet.  
 
Motionärerna hävdar också att valberedningens förslag är en icke-demokratisk och vinklad praxis. I 
styrelsens mening ingår en valberedning med förtroendevalda som genom underlaget de samlat in 
under ansökningsprocessen sammanställer ett förslag av en grupp individer som kommer jobba 
effektivt tillsammans i en demokratisk förening. Detta ekas av vår moderorganisation Sveriges 
Elevkårer, där valberedningen har förtroendeuppdraget att framhäva den bäst lämpade kandidaten 
till varje post inför årsmötet där representanter från hela Sverige deltar. Valberedningens 
kvalificerade förslag som görs med medlemmarnas förtroende ger ett objektivt uttryck för vilken 
kandidat som faktiskt uppvisat relevanta kompetenser för valberedningen i sin ansökan, och att 
denna information är tillgänglig till medlemmarna ser styrelsen som en viktig del i att göra ett 
informerat val. Valberedningen har en rådgivande funktion för medlemmarna, som själva väljer en 
valberedning de har förtroende för, som sedan utarbetar ett förslag med det förtroendet. Att 
framhäva kandidaters kompetenser ingår i den demokratiska processen, och valberedningen lägger 
synnerligen mycket möda på att inte vinkla informationen som framställs i valbilagan. Den som 
vinner valet är naturligtvis den som får flest röster av medlemmarna oberoende om denne var 
valberedningens förslag eller inte.  
 
Enligt styrelsen är en viktig del av valberedningens arbete att säkerställa en bredd i representation. 
Detta omfattar inte bara utbildningsval, kön, och ursprung utan också hur olika individer fungerar 
som grupp. En grupp som endast består av extroverta eller på skolan välkända elever är inte 
nödvändigtvis en bra styrelse för elevkåren och i förlängningen dess medlemmar. Valberedningen 
har alltid gruppdynamiken i åtanke när de sammanställer sitt förslag, vilket ger kompetenta 
kandidater utan tidigare utbrett stöd en möjlighet att framhävas. Att ta bort valberedningens 
förslag säkerställer inte att personer läser på bättre eller att de har kandidaternas kompetenser i 
åtanke när de röstar; risken styrelsen ser är att medlemmar då kommer att rösta på personer de 
redan känner till.  
 
Styrelsen beklagar att motionärerna saknar förtroende för valberedningens förslag, eftersom det är 
grundläggande för elevdemokratin att medlemmar väljer en valberedning med vetskapen om att 
deras arbete utförs på ett objektivt och opartiskt sätt. Därför har styrelsen hörsammat förslaget om 
att förtydliga valberedningens arbetsform i stadgan, och har utarbetat ett förslag till stadgeändring 
som hade inneburit att valberedningen behöver offentliggöra kravprofiler med de egenskaper de 
söker för de olika posterna, att valbilagans beståndsdelar  måste vara samma för varje kandidat enligt 
en mall som valberedningen utformar, och att en skriftlig motivation för varje rekommendation 
publiceras samtidigt som valbilagan (se proposition 5). 
 
Styrelsen föreslår med grund i ovanstående resonemang årsmötet 



att avslå motionen i sin helhet 
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